
Grundejerforeningen Mindegårdens Sommerland. 
Formand: Niels Skou, Ternevej 5, 6094 Hejls, tlf. 23872018 

Generalforsamling 30. juni. 2018. Kl. 9.30 

Forsamlingshuset i Hejlsminde. 

Der mødte 125 medlemmer op, samt 5 fra bestyrelsen. Vi startede med kaffe og 
kringle. Under generalforsamlingen en kort pause hvor der var øl og vand 
sponseret af Hejls Brugs. 93 medlemmer tilmeldt til bespisning efter 
generalforsamlingen. 

Formanden bød velkommen. 

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbende år. 
3. Aflæggelse af det reviderede regnskab og fremlæggelse af næste års budget 
4. Indkomne forslag — som medsendt i indkaldelsen 
5. Valg til bestyrelsen — på valg er: 

a. Jette Thomsen 
b. Peter Thrane 

6. Valg af 2 Suppleanter — på valg er: 
a. Jens Laursen 
b. Lars Simonsen 

7. Valg af revisor — på valg er: 
a. Inge Rosenkrans 

8. Valg af revisorsuppleant — på valg er: 
a. Hans Jørgen Hjort. 

9. Eventuelt 
a. Brug af hjertestarter v. Falck i Kolding 
b. Persondataforordningen 

Ad.1. Valg af dirigent 
Valg af dirigent blev Lars Simonsen. 

Ad.2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
Formanden aflagde sin beretning af det forløbende år. 
Ingen spørgsmål og formandens beretning herefter godkendt. 



Ad.3. Aflæggelse af det reviderede regnskab og fremlæggelse af næste års 
budget 
Gennemgang af regnskabet fra kassereren. Desværre måtte man konstatere, at 
23 medlemmer manglede at betale kontingent mv. Der er 231 medlemmer samt 
2 mere på vandregnskab. Vandværk hedder nu Hejls Vandværk. 

Herefter blev regnskabet godkendt. 

Kasseren gennemgik budget for 2018/2019, og nogle poster som flg.: 

Regnskabsprogram inkl. oprettelse 15.000,00 
Ny hjemmeside inkl. opdateringer 15.000,00 
Anlægning af containerplads kr. 42.000,00 
Beplantning/fældning — v/containerplads kr. 38.000,00 
Tværvej — udgravning mv. kr. 10.500,00 
Sti til ny stor trappe kr. 6.000,00 
Hede DK - bjørneklo kr. 23.000,00 
Hede DK — skrænt kr. 44.000,00 
Ottesen — græsslåning kr. 55,000,00 
Nye gynger, m/underlag og øvrige vedligehold. kr. 80.000,00 
2 nye badebroer— kr. 130.000,00 
Alle nævnte beløb excl. moms. 

Spørgsmål : Hvad dækker forsikring? Det er ansvarsforsikring for 
grundejerforeningen og for medlemmer af bestyrelsen. Herefter blev budgettet 
godkendt. 

Regnskab og budget er på hjemmesiden under regnskab. 

Ad.4. indkomne forslag: 
a. Bestyrelsen stillede følgende forslag: 

Medlemmer af bestyrelsen fritages for betaling af kontingent samt bidrag til 
vedligeholdelse af veje og grønne arealer, så længe man er medlem af 
bestyrelsen. 

Der var forskellige holdninger hertil, men enighed om honorering af bestyrelsen 
til dækning af disses omkostninger til kørsel, tlf.mv., med et årligt beløb på kr. 
5.000,00 til den samlede bestyrelse. 

Dette vedtaget enstemmigt. 

Desuden stillede bestyrelsen forslag om ændring af titler: fra revisor (suppleant) til 
bilagskontrollant (suppleant) Dette vedtaget. 



Ad.5. Valg til bestyrelsen — på valg er: 
a. Jette Thomsen 
b. Peter Thrane 

Jette Thomsen genvalgt. Peter Thrane ønskede ikke at stille op igen. Bestyrelsen 
foreslog Lars Petersen, Strandvejen 48, og denne valgt enstemmigt. 

Ad.6. Valg af 2 suppleanter — på valg er: 
a. Jens Laursen 
b. Lars Simonsen 

Begge modtog genvalg. 

Ad.7. Valg af revisor—på valg er: 
a. Inge Rosenkrans 

Inge Rosenskrans genvalgt. 

Ad.8. Valg af revisorsuppleant — på valg er: 
a. Hans Jørgen Hjort 

Hans Jørgen Hjort ønskede ikke at genopstille. Bestyrelsen foreslog Judith 
Bundgård og denne valgt enstemmigt. 

Ad.9. Eventuelt 
a. Brug af hjertestarter 
b. Persondataforordningen 

a. Falck stillede op til gennemgang af brugen af en hjertestarter, samt en demo af 
denne på terrassen. Der blev uddelt div. brochure materiale, og Falck er altid 
klar til at besvare evt. spørgsmål. Så en stor tak til Falck. Alt i alt blev mange 
klogere på brugen af en hjertestarter. 

Der vil blive sat skiltning op/hjertestarter. Hjertestarteren tilmeldes  App,  så den er 
at finde på GPS. 

b. Persondataforordningen gennemgået af Lis Daugaard. Dette fænomen er ikke 
noget nyt for de tilstedeværende, men denne forordning gælder også for 
Grundejerforeningen Mindegården. Derfor er det vigtigt, at der gives tilladelse til 
anvendelse/registrering af medlemmernes data som tlf,  mail etc.  

Der blev spurgt, om vi er forsikret mod elektronisk tyveri, og dette er man  pt.  ikke. 
Der vil blive tegnet forsikring herfor. 

Niels Skou: Der er indkommet flere klager over høj hastighed i området. Der har 
været kontakt til politiet. Desuden har man forsøgt sig med kontakt til Kolding K., 
dette ikke lykkedes endnu, men der arbejdes fortsat på muligheder for 
begrænsning af farten. 



Formand 
Niels Skou 
Ternevej 5 
23872018 

stformand 
Steen Nielsen 
Strandvejen 59 
21696105 

Kasserer Sekretær Best.  medle 
Jette Thomsen Peter Thrane Lis Daugad 
Vibevej Al Mågevej 5 Strandvejen 42 
26247847 22116958 20427126 

Spørgsmål: Oprydning på skrænten efter beskæring? Dette påhviler Hede DK, og 
de som selv har fældet træer mv. Der rykkes for oprydning. 

Spørgsmål: Noget nyt fra udvalget — vandrør? Ikke noget nyt, men der følges op 
herpå. 

Formanden takkede for i dag og det fine fremmøde, og ønskede alle en god 
sommer. 
En tak til det afgåede medlem af bestyrelsen Peter Thrane for dennes indsats, og 
ligeså tak til den øvrige bestyrelse for det forgangne år. 

På bestyrelsens vegne 
Niels Skou 

Vedlægges: På hjemmesiden www.mindegaarden.dk  
Bilag 1. Formandens beretning under generalforsamling — beretning 
Bilag 2. Regnskab og budget under regnskab 
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